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Pri svetu KS je bila seja delegacije
SIS, ki je analizirala dosedanje delo
delegacije in ugotovila, da morajo
delegati tesneje sodelovati tudi s pri-
stojnimi komisijami sveta KS.

Giadnja šole napreduje po načrtu
in bo verjetno dokončana pred ro-
kom tj. 20. oktobrom tega leta. •

Komisija za komunalne zadeve
pri svetu KS je predlagala celotno
področje naše KS ter ugotovila sta-
nje in potrebe po nujnih komu-
nalnih delih.

Vse komisije sveta KS sodelujejo
pri izdelavi srednjeročnega načrta
razvoja naše KS in pri izpolnjevanju
ankete, ki.obravnava celotno proble-
matiko in bo služila tudi za izdelavo
srednjeročnega načrta naše občine.
Predlog srednjeročnega načrtabodo
obravnavali na prvem zboru delov-
nih ljudi in občanov.

KB klub Sloga je tudi letos pii-
redil v čast delavskega praznika,
30-letnice osvoboditve ter občin-
skega praznika že tradicionalni

kegljaški turnir 42 klubov. Zmagala
je I. ekipa KB kluba Slovan.

Upokojenci so se udeležili izleta v
Goriška Brda. Ogledali so si obrat
vinske kleti Dobrovo. Na povratku
so obiskali gostišče upokojencev v
Novi Gorici. Z veselo pesmijo so se
vrnili v Zadobrovo. Priiediteljem se
zahvaljujejo za ofganizacijo izleta.

Predstavniki naše KS in KK
SZDL so skupaj z občinskim sindi-
kalnim svetom sodelovali pri pri-
pravah prvomajske proslave v Zajčji
dobravi, ki se je je udeležilo pred
5000 obiskovalcev. V bogatem kul-
turnem programu je sodeloval tudi
mladinski aktiv našega kraja, člani
gasilskega društva pa so sodelovali
pri okrasitvi priieditvenega prostora
in Zadobrovške ceste ter opravljali
dežurno službo pri kurjenju kresa.

Učenci osnovnc šole so sc ude-
ležili pohoda Po poteh partizanske
Ljubljane. 0 tradicijah in zgodovini
NOB jim je pripovedoval narodni
heroj Stane Bobnar. IVAN KOS


